

## Scrapbook Club

### 手帐活动课



Scrapbooking allows you to savor precious memories with friends, family, and even pets. We make books with photos that tells the stories of our lives in a fun and creative way. If you join our enrichment lesson, please bring at least 10 photos to our first meeting.

加入手账俱乐部，你将有机会记录和家人、朋友、宠物的独家记忆。学生们会用自己的照片制作手帐，用有趣的方式讲述生活中的故事。如果你加入我们，第一次上课记得带至少 10 张照片哟！

Eligible Students: G1, G2, up to 14 students

Meeting Day: Friday, period 7

Club Location: LPS, G2G A202 Classroom

Club Leader: Ms. Tanya Nezar & Ms. Christine Barrett

Teaching Language: English

There is no fee for this club.

## Artist Club

### 艺术活动课



Do you aspire to become an artist? Do you know Picasso? Monet? In this club we will explore famous artist and their work, and then use them as inspiration for our own paintings and drawings.

你想成为一名艺术家吗？你知道毕加索，莫奈吗？在课上，我们将一起探索艺术家的生平并研究他们的作品，从艺术作品中获取灵感绘画自己的作品。

Eligible Students: G1, G2, up to 14 students

Meeting Day: Friday, period 7

Club Location: LPS, KY A104 Classroom

Club Leader: Ms. Elin Pan & Ms. Cindy Li 李春明

Teaching Language: English

There is no fee for this club.

## Paper Clay Club

## 纸黏土活动课



In this club, students will follow the teacher to use different colored paper clay and make various creatures, cars, animals, flowers, and more. Each class, students will have 15 minutes to produce their own creations with the paper clay.

在这个俱乐部，老师会带领俱乐部成员通过使用彩色的纸黏土来制作各种手工作品，比如汽车、动物、花朵等等。每节课，学生有 15 分钟来完成自己的黏土手工作品。

Eligible Students: K, G1, up to 14 students

Meeting Day: Friday, period 7

Club Location: LPS, Art Room

Club Leader: Ms. Bai Yin 白音 & Ms. Ivy Guo 郭瑞怡

Teaching Language: English & Chinese

There is no fee for this club.

## Bead Club

## 珠画活动课



Welcome to our Bead Club! Come and learn how to create pictures with beads!

欢迎来到珠画俱乐部！快来学习如何用珠子作画吧！

Eligible Students: K, G1, G2 up to 14 students

Meeting Day: Friday, period 7

Club Location: LPS, SEN A209 Room

Club Leader: Ms. Jenny Ren 任儵宜 & Ms. Gina Song 宋高洁

Teaching Language: English & Chinese

There is no fee for this club.

## Animation Club

### 动漫活动课



A club which introduces stop motion to children, children will have the chance to experiment with paper before moving on to creating their own 3D small world! Click the [link](#) below to see the final projects that we made before!

这是一个向学生介绍定格运动动画的俱乐部。在开始创造自己的 3D 小世界之前，学生将有机会用纸张进行动画实验。请点击[链接](#)，观赏我们之前的成果吧！

Eligible Students: K, G1, G2 up to 14 students

Meeting Day: Friday, period 7

Club Location: LPS, G1R A207 Classroom

Club Leader: Mr. Connor D. Lewis 刘康纳 & Mr. TJ Connell 唐军

Teaching Language: English & Chinese

There is no fee for this club.

## Puzzle Club

### 拼图活动课



Students will learn how to put puzzles together. They will exercise their fine motor and problem-solving skills to complete the different varieties of puzzles.

在这里，俱乐部成员将合作完成不同种类的拼图作品。通过这样的活动，学生的精细动作技能和解决问题的能力将得到锻炼与提升。

Eligible Students: K, G1, G2 up to 7 students

Meeting Day: Friday, period 7

Club Location: LPS, KB A106 Classroom

Club Leader: Ms. Chantal Butzbach

Teaching Language: English

There is no fee for this club.

## Focus Training

# 专注力训练活动课



Make students more focus at what they are doing through games with cards, beads, meditation and Chinese traditional exercise.

通过传统中国健身方法，冥想，手识卡片，意念转木珠等游戏来提高学生的专注力。

Eligible Students: G1, G2 up to 7 students

Meeting Day: Friday, period 7

Club Location: LPS, 2F Main Stairs' Right Zone

Club Leader: Ms. Sue Sun 孙玉姣

Teaching Language: English & Chinese

There is no fee for this club.

## Green Thumbs

## 园艺活动课



During the Spring, we will learn about how plants grow and how to take care of plants. In the garden, we will plant vegetables and flowers. We should be successful with getting some vegetables to grow and ready to eat.

春天，我们一起研究植物如何生长，学习如何爱护植物。我们也会一起在花园里种植蔬菜和花卉。赶快来加入我们，和我们一起感受丰收的喜悦吧。

Eligible Students: K, G1, G2 up to 14 students

Meeting Day: Friday, period 7

Club Location: LPS, G1B A206 Classroom & The Garden

Club Leader: Mr. Zachary Ellis & Ms. Gillian Stubbings

Teaching Language: English

There is no fee for this club.

## Craft Club

## 手工活动课



Where you will create beautiful crafts while you build confidence, feel a sense of achievement, gain new skills, and most importantly have fun!!!

在手工俱乐部，你将有机会创造和装饰美丽的工艺品，获得各项新的技能，获得成就感，最重要的是——收获快乐！

Eligible Students: K, G1 up to 7 students

Meeting Day: Friday, period 7

Club Location: LPS, ESL A112 Room

Club Leader: Ms. Sarah Kay

Teaching Language: English

There is no fee for this club.

## Creative Dance and Movement

## 创艺舞蹈运动活动课





Dance is not only a form of art. It's also an excellent medium for people to express their feelings in a creative way. In our class, students will explore many different types of dances and demonstrate important concepts such as body awareness, physical development, musical awareness and confidence. These skills support academic improvement by promoting spatial intelligence, concentration, emotional intelligence and creative thinking.

舞蹈不仅仅是一种艺术形式,, 它也是人们用创造性的方式表达情感的绝佳媒介。在我们的课堂上, 学生将探索不同类型的舞蹈, 提升身体意识、促进体能发展、培养音乐意识和自信心。这些技能也会通过提升空间意识、注意力、情感表达能力和创造性思维来支撑学业的发展。

Eligible Students: G1, G2 up to 14 students

Meeting Day: Friday, period 7

Club Location: LPS, PE Room

Club Leader: Ms. June Pan 潘琪 & Ms. Lauren Yin 尹继善

Teaching Language: English & Chinese

There is no fee for this club.

## Little Author's Creative Time

## 小作者活动课



“Little Authors’ Creative Time” is a club that provides you with a platform to use creativity to create your own imaginary stories. Here, imaginations are ignited, and powerful voices are encouraged. You’ll have opportunities to draw, make handcrafts, and share your unique stories with the world.

小作家活动课鼓励学生们创作自己的故事。在这里，你可以发挥你的想象，大胆的表达你的心声。还有机会通过绘画，手工等方式，将你原创的故事与大家分享。

Eligible Students: G1, G2 up to 7 students

Meeting Day: Friday, period 7

Club Location: LPS, G1G A205 Room

Club Leader: Ms. Kiki Wang 王楚琦

Teaching Language: English

There is no fee for this club.

## Little Engineers

## 小小工程师活动课



In this club, children will use engineering strategies to plan and build two structures. After the structures have been built, students will test the strength and stability of their creations and analyze their findings.

在这里，学生将学习工程建造原理，并使用原理规划建设两个建筑模型。当模型建成后，学生还会对其进行强度和稳定性测试并分析测试结果。

Eligible Students: G1, G2 up to 14 students

Meeting Day: Friday, period 7

Club Location: LPS, G1P A110 Classroom

Club Leader: Ms. Thalia Ribas & Ms. Maile Agnew

Teaching Language: English

There is no fee for this club.

Let' s Make more friends!

社交活动课



Focus on social emotional skills sharing among the kids. Creative social interactive games allow kids to practice their social skills, and to build their self-management skills.

社交活动课专注于学生之间的社交情感技能分享。利用社交互动游戏让学生实践社交技巧，并培养他们的自我管理能力。

Eligible Students: K, G1, G2 up to 7 students

Meeting Day: Friday, period 7

Club Location: LPS, A210 G2R Classroom

Club Leader: Ms. Rainbow Li 李彩虹

Teaching Language: English & Chinese

There is no fee for this club.

## Zumba Kids

## 尊巴活动课



Zumba Kids Do you want to make some new friends? Join us! Do you want to do some exercise after a long week? Join us! Do you want to dance with the music that you love? Join us! Do you want to release your energy? Join us! We can't wait to see your lovely faces!!! Come on, be a member of us!!!

你想结交新的朋友吗？你想跳舞吗？你想在周五的下午释放你的能量吗？那就快来加入我们！成为我们其中的一员吧！！！！

Eligible Students: K, G1, G2 up to 14 students

Meeting Day: Friday, period 7

Club Location: LPS, G2Y A201 Classroom

Club Leader: Ms. Vivi Liu 刘宜卓 & Ms. Flora Zheng 郑雨薇

Teaching Language: English & Chinese

There is no fee for this club.

## H. Creativity—Mechanical gears

### 物理 DIY 活动课



H. Creativity—Mechanical gears in the club, we will do some scientific experiments handmade, such as electrical experiment, solar optical experiment, lever principle, wind energy experiment etc. Students will learn all fields of physics. The club is integrating with educational idea of STEM. It will build kids' creativity and resilience. It also encourages kids' experimentation and teamwork.

在 DIY 物理实验课上，学生会动手制作各种科学实验，如电学实验、太阳光学实验、杠杆实验、风能实验等，通过实践帮助学生不同领域的物理知识。DIY 课堂融入了 STEM 教育理念，通过课堂培养学生的创造力和适应力，并在实验中培养学生的团队合作能力。

Eligible Students: G1, G2 up to 7 students

Meeting Day: Friday, period 7

Club Location: LPS, Library

Club Leader: Ms. Emily Cui 崔冰

Teaching Language: Chinese

There is no fee for this club.

## Storytelling Club

## 故事会活动课



Do you enjoy listening to stories? In this club you will get the chances to listen to all different kinds of stories and you can also share your own stories if you want to.

你喜欢听故事吗？在这里你将有机会聆听各种各样的故事，你也可以将自己的故事分享给大家。

Eligible Students: K, G1, G2 up to 7 students

Meeting Day: Friday, period 7

Club Location: LPS, 2F Main Stairs 'Left Zone

Club Leader: Ms. Ellie Liu 刘培培

Teaching Language: English & Chinese

There is no fee for this club.

## Chess Club

## 国际象棋活动课



Learn how to play the famous strategy game, chess, which will enhance your strategy and planning skills

在这里，我们将一起学习国际象棋。在对弈中不断提高你的逻辑思维能力。

Eligible Students: G1, G2 up to 7 students

Meeting Day: Friday, period 7

Club Location: LPS, Music Room

Club Leader: Mr. Gerren Vincent

Teaching Language: English

There is no fee for this club.

## Calligraphy Club

### 毛笔书法启蒙活动课





In calligraphy club, students will understand the traditional culture of calligraphy in theory. In practice, students will learn to hold and carry the brush, practice strokes, draw Chinese characters, etc.

毛笔书法启蒙课，在理论上让学生了解毛笔书法传统文化。例如：文房四宝，毛笔的来历等。在实践中学习握笔、运笔。同时使用毛笔画汉字，增加学生对书法和汉字的兴趣。

Eligible Students: G1, G2 up to 7 students

Meeting Day: Friday, period 7

Club Location: LPS, Library

Club Leader: Ms. Beata 王彬

Teaching Language: Chinese

There is no fee for this club.

## 3D Stickers

## 3D 手工贴画



Using 3D stickers to create creative collages to stimulate students' interest in creating new things, and help students improve their concentration, hand operation ability and thinking expansion ability.

利用3d贴画创意拼贴，激发学生创造新事物的兴趣，帮助学生提高专注力，动手能力和思维拓展能力。

Eligible Students: K, G1 up to 7 students

Meeting Day: Friday, period 7

Club Location: LPS, Library

Club Leader: Ms. Rose 于宪芳

Teaching Language: Chinese

There is no fee for this club.

## Puzzle & Sudoku

### 益智拼图&数独

3			5		6			8
	1			8		5		
		8			4		7	
2		3						9
		5	3			1		
7					2	8		6
	9		8			4		
		7		4			8	
8			1		5			7

Play puzzles, fly your imagination, and experience the fun of exploration and creativity. Enjoy Sudoku, feel the richness of mathematics and exercise your concentration.

玩转十五巧板，放飞想象力的基石，享受探索的乐趣和创作的智慧。玩转数独游戏，感受数学的丰富内涵，锻炼专注力。

Eligible Students: K, G1, G2 up to 7 students

Meeting Day: Friday, period 7

Club Location: LPS, G2R A210 Classroom

Club Leader: Ms. Serena Fu 伏晓晓

Teaching Language: Chinese

There is no fee for this club.

## Fun Sports

### 趣味运动汇



In sports, students can restore physical strength and energy, increase physical fitness, and improve core strength; in fun games, cultivate their sentiments, maintain a healthy attitude and effectively improve students' concentration and immunity. Bring a full play to the individual's enthusiasm, creativity and initiative, thereby improving self-confidence and creativity!

课程会通过运动，帮助学生恢复精力，增强体能，提高核心力量；再通过趣味游戏，陶冶情操，有效提高学生专注力和免疫力，保持健康的心态。充分发挥学生的积极性、创造性和主动性，从而提高他们的自信心和创造力！

Eligible Students: G1, G2 up to 7 students

Meeting Day: Friday, period 7

Club Location: LPS, Drama Room

Club Leader: Ms. Fiona Zhao 赵晓婉

Teaching Language: Chinese

There is no fee for this club.

## Mini Olympic game

## 迷你奥运活动课



We will be having a Mini Olympic Games where the learners will work on their throwing, kicking, running, jumping, and aiming skills over 9 weeks. Learners will put their skills to the test in our mini-Olympic Games challenges that are set out for them. These challenges include: basketball, long jump, 50m sprint, and javelin just to name a few. So, bring your PE clothes and let's have some FUN!!!

在迷你奥运竞赛俱乐部，学生将在 9 周内学习基本的投掷、踢腿、跑步、跳跃和瞄准 技能，并在挑战赛中测试自己的学习成果。这些挑战包括：篮球、跳远、50 米短跑和 标枪等等。所以，换上你的运动服，让我们享受运动的乐趣吧！

Eligible Students: G1, G2 up to 14 students

Meeting Day: Friday, period 7

Club Location: LPS, PE Room

Club Leader: Mr. Dwayne Brittion & Ms. May Geng 耿春梅

Teaching Language: English & Chinese

There is no fee for this club.

## Friendship Bracelet Club

### 友谊手环活动课



Join the club to learn how to make different types of friendship bracelets and braided bracelets.

加入我们，一起学习如何制作不同类型的友谊手环和编织手环吧！

Eligible Students: K, G1, up to 14 students

Meeting Day: Friday, period 7

Club Location: LPS, G1Y A204 Classroom

Club Leaders: Ms. Hasnaa Yafi & Ms. Melanie Kennedy

Teaching Language: English

There is no fee for this club.

## Fun Reading

### 阅读活动课



Do you like reading? Do you want to read together with friends? In this club you can bring your own favorite book and share it with others.

你喜欢阅读吗？想和好朋友一起享受读书的乐趣吗？加入阅读俱乐部，你可以带来自己最喜欢的书，和朋友们一起分享。

Eligible Students: K, G1, up to 7 students

Meeting Day: Friday, period 7

Club Location: LPS, KG A105 Classroom

Club Leader: Ms. Wendy Zhang 张力婉

Teaching Language: English & Chinese

There is no fee for this club.

## Mindfulness of mind

## 正念俱乐部



I will teach the students about health and wellness! How important diet and exercise is, and being involved in nature. Activities will involve the well-being of children (how am I special; how can I manage my emotions and behaviors). We will teach kids meditation and yoga. Why? Starting to teach mindfulness at this age helps children to use their brain as a toolkit to go through life as they develop an understanding of how to manage their own well-being! What will we be doing during club time? We will be doing art, games, quiet time, my feelings time, meditation, yoga and how to deal with anger in a positive way!

在这个俱乐部，我们将一起探讨健康的生活方式。比如，饮食和锻炼的重要性以及如何与大自然和谐共融。课程的内容包括儿童康乐（例如：我为何是特别的？我如何管理自己的情绪和行为？）。俱乐部成员将体验冥想和瑜伽——在这个年龄段开始接受正念思维可以帮助学生把大脑作为一个工具箱来支配并学会如何对健康进行自我管理。在这里，我们还会探索艺术、玩儿游戏、进行静思与自我感受时间、冥想、做瑜伽以及学习如何以积极的方式处理愤怒情绪。

Eligible Students: K, G1, G2, up to 7 students

Meeting Day: Friday, period 7

Club Location: LPS, G2B A202 Classroom

Club Leader: Ms. Zoe Nolan

Teaching Language: English

There is no fee for this club.

## Knitting Club

## 编织活动课



Welcome to the knitting club. This club will work with you to complete the knitting related to wool.  
Welcome to join us.

欢迎加入编织活动课，在这里我们将一起学习制作与毛线相关的编织物，欢迎加入我们。

Eligible Students: G1, G2 up to 7 students

Meeting Day: Friday, period 7

Club Location: LPS, KR A107 Classroom

Club Leader: Ms. Dai 代芸芸

Teaching Language: Chinese

There is no fee for this club.

## Les Petits Loups French Club

## 小狼法语活动课





Bonjour! This club is for students who want to explore a new language and learn basic conversation abilities. No need to have a prior knowledge in French to attend this class. Learning will be fun with games and songs.

Bonjour! 如果你想学习一门新的外语并进行简单的对话，那么欢迎你参加法语俱乐部。你无需具备任何法语基础，让我们一起通过欢快的游戏和歌曲来学习法语吧！

Eligible Students: K, G1, G2, up to 7 students

Meeting Day: Friday, period 7

Club Location: LPS, Pillow Area by G1R

Club Leader: Ms. Nadia Bracq

Teaching Language: English & French

There is no fee for this club.